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内容概要

本书是专门为提高考生参加全国大学生英语竞赛A类(研究生)考试水平而编著的复习资料。
其内容包括8套真题(2007～201
1年)和5套模拟试题，每套试题均给出参考答案及详解。
历年真题为考生提供了最好的复习依据，便于读者了解考题的命题特点和出题规律，答案详解则为考
生分析了解题技巧，指明了解题思路。
模拟试题根据最新一年(2011年)的真题及样题，在参考众多相关考试用书、国内外权威杂志以及优秀
论文等大量素材的基础上精心设计而成，具有很强的针对性和实用性。
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书籍目录

第1章 全国大学生英语竞赛A类考试指导
 1．1 考试简介
 1．2 大纲要求
 1．3 试题分析
第2章 历年真题及详解
 全国大学生英语竞赛A类考试201 1年初赛试题
 参考答案及解析(听力略)
 全国大学生英语竞赛A类考试2010年初赛试题
 参考答案及解析(听力略)
 全国大学生英语竞赛A类考试2010年决赛试题
 参考答案及解析(听力略)
 全国大学生英语竞赛A类考试2009年初赛试题
 参考答案及解析
 录音原文
 全国大学生英语竞赛A类考试2008年初赛试题
 参考答案及解析(听力略)
 全国大学生英语竞赛A类考试2008年决赛试题
 参考答案及解析(听力略)
 全国大学生英语竞赛A类考试2007年初赛试题
 参考答案及解析
 录音原文
 全国大学生英语竞赛A类考试2007年决赛试题
 参考答案及解析(听力略)
第3章 模拟试题及详解
 模拟试题一
 参考答案及解析
 录音原文
 模拟试题二
 参考答案及解析
 录音原文
 模拟试题三
 参考答案及解析
 录音原文
 模拟试题四
 参考答案及解析
 录音原文
 模拟试题五
 参考答案及解析
 录音原文
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章节摘录

版权页：插图：In many American cities finding a place to park your car can be a headache; in Tokyo it's more
like a migraine. Parking is forbidden on ninetyfive percent of Tokyo's streets and because landowners can make a
lot more money.by building apartments and office buildings, the city has few parking garages. Not surprisingly,
most drivers park their cars illegally. The government has decid-ed to fight back. Under the city's new parking laws
the maximum fine for leaving a car parked ille~ gally ovemight is fourteen hundred dollars. The cheapest fine for a
parking infraction runs about seventy-five dollars.T.R. Reid reports for the Washington Post from Tokyo. He says
the city's traffic cops have even enlisted the help of new high-tech parking meters.He said that the tech parking
meters can yell at the cgps. When your time expires, red lights blink just to make sure that the parking cop gets over
there quickly. They have electric eyes.That's what I think is really diabolical. They have an electric eye. They see
your car the minute it pulls in, so the idea of sitting at the meter for a while and doing some work-you can't do that
because your sixty minutes is already ticking away. The meter is smart enough to know if your car has had its
allowed sixty minutes, so you can't feed the meter and buy another hour. And it keeps ticking after your time is up
so that it tells the  cop how long you' ve been there. And the longer you' ve been parked illegally, the higher your
ticket is.
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